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Consiliul Local al Municipiului  
Curtea de Arges  

 
 

 
 
 

Sunt prezenti domnii  consilieri: Andreescu Gheorghe, Badescu Nicolae – Razvan, Chefani Jean, 
Dabija Bogdan – Alexandru, Deaconu Marius, Dicu Maria, Dumitrache Stefan, Georgescu Doru, Jubleanu 
Marian – Gabriel, Marinescu Ion – Madalin, Mitrofan Cristian, Molea Gheorghe, Oreviceanu Emelian, 
Paunescu Ion – Petre, Popescu Marius – Viorel, Radutu Ana, Roventa Ana – Maria, Serban Ion, Stancu 
Alexandra – Loredana. (19) 

Nu sunt consilieri absenti. 
In deschiderea sedintei, domnul primar daruieste un buchet de flori si adreseaza cateva urari 

domnului Florică Florian si viitoarei sale sotii:   
„Pentru că se apropie un eveniment unic în viața sportivului Florică Florian, care in anul 2004 a 

devenit cetățean de onoare al municipiului Curtea de Argeș, îi doresc și le doresc celor doi tineri ca acest 
nou început de drum să fie presărat cu bucurii, împliniri, multă înțelegere, să continue să-și bucure părinții, 
iar comunitatea locală să se poată mândri în continuare cu cetățenii săi. Casă de piatră!” 

Tanarul, vizibil emotionat, multumeste pentru urari si doreste ca pe viitor, sportul sa fie mai mult 
promovat atat in orasul nostru cat si in judet. 

In continuare, domnul primar roaga sa se faca propuneri pentru alegerea unui nou presedinte de 
sedinta. 

Domnul Serban Ion il propune pe domnul viceprimar Jubleanu Gabriel. Propunerea este aprobata in 
unanimitate. 

 Se prezinta ordinea de zi, care cuprinde: 
1. PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unor  diplome. 
2. Aprobarea proceselor verbale incheiate in sedintele anterioare. 
3. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea acordarii unor premii. 
4. PROIECT DE HOTARARE pentru completarea Inventarului bunurilor apartinand domeniului public al 
municipiului Curtea de Arges. 
5. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea platii contributiei la Fondul pentru mediu datorata pentru 
anul 2016. 
6. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea transmiterii in folosinta gratuita catre Agentia Nationala 
pentru Locuinte a unui teren in scopul construirii unor unitati locative destinate specialistilor din sanatate. 
7. PROIECT DE HOTARARE pentru includerea in domeniul public al municipiului Curtea de Arges a unui 
drum de interes local si pentru atribuirea unei denumiri. 
8. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea “Strategiei de Dezvoltare Locala Durabila a Municipiului 
Curtea de Arges, Perioada 2014-2020” 
9. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Programului de Lucrari al Serviciului Public de Gospodarie 
Comunala pentru anul 2017. 
10. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea transformarii unei functii publice vacante la Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidenta a Persoanelor. 
11. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numarului maxim de posturi din institutiile si autoritatile 
publice ale municipiului Curtea de Arges care se finanteaza din fonduri publice. 
12. DIVERSE 

Presedintele de sedinta, domnul viceprimar Jubleanu Gabriel, supune la vot ordinea de zi 
prezentata. Este votata cu 19 voturi pentru. 

Se trece la primul punct: “PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unor  diplome”. 
Familiei LEANCA ION si ELENA – Str. Cuza Voda, bl. A8, sc.A, ap. 13, i se confera diploma de 

recunostinta la implinirea a 50 de ani de casatorie. 
Se supune aprobarii proiectul si este votat in unanimitate – 19 voturi pentru. 
Se trece la punctul doi ce priveste: “Aprobarea proceselor verbale incheiate in sedintele anterioare”. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta  ordinara a Consiliului Local     

 din data de 25 Aprilie 2017 
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Nu sunt observatii, procesele verbale ale sedintelor din data de 28.03.2017 si 30.03.2017 sunt 
aprobate cu 19 voturi pentru. 

La punctul 3 se supune dezbaterii: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea acordarii unor 
premii.” 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul.  
Domnul Serban Ion doreste, asa cum s-a promis,  sa fie premiati olimpicii cat si cei cu note peste 

9,50 la examenul de Bacalaureat. Este de parere ca trebuie facut un regulament sau un protocol cu scolile. 
Nu mai sunt luari de cuvant, proiectul fiind aprobat in unanimitate – 19 voturi pentru. 
Se trece la punctul 4 privind: “PROIECT DE HOTARARE pentru completarea Inventarului bunurilor 

apartinand domeniului public al municipiului Curtea de Arges.” 
Domnul primar prezinta documentele si arata ca este vorba despre lucrarile de reabilitare a terenului 

de sport de la Liceului  Tehnologic Ferdinand I. 
Domnul Paunescu Ion doreste sa fie trecut in articolul hotararii, faptul ca terenul de sport este in 

administrarea Liceului  Tehnologic Ferdinand I. 
Domnul Serban Ion arata ca in referatul doamnei director este trecuta o placa de beton, iar in cel al 

primariei nu. 
Domnul secretar Radu Chirca ii raspune ca nu are relevanta, deoarece in inventar nu se trec toate 

componentele, se trece denumirea si valoarea. 
Nu mai sunt intrebari, proiectul de hotarare este votat in unanimitate – 19 voturi pentru. 
La punctul 5 se supune dezbaterii: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea platii contributiei la 

Fondul pentru mediu datorata pentru anul 2016.” 
Domnul primar arata ca este o problema la nivel national, iar parerea dansului este ca nu ar fi 

normal sa platim noi. Va incerca sa faca ceva prin contestatii si prin niste vizite la minister. 
Domnul Serban Ion spune ca modalitatea de calcul a fost schimbata in decembrie pentru tot anul si 

nu i se pare normal. Suma trebuie platita pentru ca altfel vom fi supusi controalelor, dar trebuie vazut in 
continuare ce política locala se va aplica pentru reducerea acelor cantitati. 

Domnul primar arata ca putem avea o cantitate de deseuri mai mare de la an la an, pentru ca pot sa 
apara intreprinderi noi, case si strazi noi si considera ca la momentul de fata, este doar o discutie.  

Domnul Serban Ion crede ca cea mai importanta problema ar fi reciclarea, pentru ca s-ar diminua 
mult cantitatile. 

Domnul primar spune ca impunerile sunt destul de agresive si se doreste ca in 2-3 ani, sa se ajunga 
cu reciclarea undeva la 70%.  

Domnul Serban arata ca a vazut in cartiere doua recipiente de aceeasi culoare. Considera ca  
acestea ar trebui  sa fie de culori diferite si sa se faca publicítate, astfel incat cetateanul sa stie ce reprezinta 
fiecare.  

Intreaba daca nu cumva trebuia prins in hotarare si faptul ca suma va fi platita din fondul de rezerva 
sau printr-o rectificare bugetara.  

Aceesi problema este ridicata si de domnul Paunescu Ion, care considera ca s-ar putea scrie in 
hotarare ca se aloca suma din fondul de rezerva,  in vederea efectuarii platii.   

Domnul primar precizeaza ca va fi facuta o rectificare bugetara pentru aceasta suma si se va prinde 
si suma necesara pentru terenul de la cimitir.  

Domnul Marinescu Madalin are propunerea, pentru a evita platile ulterioare, sa adoptam modelul 
tarilor vecine care au instalate in supermarketuri, in cartiere, automate in care se pot colecta peturi, sticla, 
doze de aluminiu si in felul acesta s-ar ajunge la bani mai putini cheltuiti din bugetul local. 

Parerea domnului primar este ca aceasta impunere ar trebui sa se duca spre cel care opereaza 
serviciul. Dansul arata ca problema se pune anul acesta pentru lunile ianuarie si februarie, iar discutiile vor fi 
reluata si spera ca din martie sa se rezolve. 

Domnul Serban Ion spune ca a citit legea si aceasta ii obliga pe cei cu supermarketuri, fiind cei care 
pun pe piata peturi si cutii, sa le colecteze.  

Domnul Marinescu Madalin arata ca noi ca administratie nu punem pe piata ambalaje,  dar platim 
niste bani. Trebuie sa facem ceva, sa investim in aceste aparate, astfel incat orasul sa fie mai curat si sa 
economisim bani. 
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Domnul primar crede ca nu este o solutie sa  investim noi pentru ei. “O solutie ar fi cea care ma 
absolva de raspundere, atata timp cat toata partea este delegata catre tine care esti un operator privat si nu 
mai ai treaba cu mine. Pe noi ne poate judeca la ce strange domnul Nastea de pe strada de exemplu.” 

Domnul director executiv Florescu Gheorghe arata ca legislatia care se aplica acestei plati catre 
Fondul pentru mediu este Ordonanta 31/2010 completata cu Legea nr. 105, Ordonanta 39/2016 si Ordinul 
2413/2016. 

Domnul Paunescu Ion spune ca operatorul Financiar Urban, prin contractul pe care il are cu ADI 
Servsal, s-a angajat ca pe teritoriul orasului nostru sa aiba 24 de puncte de selectare si colectare a 
deseurilor. 

Domnul primar afirma ca probabil au in contractul pe care l-au facut. Din cate stie au depozitate niste 
pubele pentru case, pentru compost, pe care nu le-au distribuit inca. In timp, este foarte posibil sa ajunga sa 
colecteze selectiv. 

Domnul Serban Ion spune ca nu este posibil ca omul sa selecteze gunoiul, iar operatorul sa-l ia la 
gramada, sa-l arunce in masina si sa-l amestece. 

Domnul primar ii raspunde ca nu este o problema deoarece si daca se ia gunoiul la gramada acum, 
il duc la statia de sortare, nu mai pleaca cu el la Pitesti si apar acele fise de descarcare.  

Domnul Serban Ion intreaba cum s-a ajuns la aceasta suma pe care trebuie sa o platim. 
Domnul primar ii raspunde ca s-a luat tot ce a intrat pe U.A.T., pe rampa, pe cantar si din fisele care 

s-au descarcat, cu raportarile pe fiecare ambalaj in parte si a aparut diferenta. 
Domnul Marinescu Madalin afirma ca in mod normal, operatorul trebuie sa plateasca. 
Domnul Chefani Jean arata ca nu stransul gunoiului separat este solutia. Cel mai bine ar fi sa se 

ridice in zile diferite, cum ar fi: luni gunoi menajer, joi sticla, etc.   
Domnul viceprimar spune ca de luna viitoare chiar asa vor ridica gunoiul, selectiv. 
Nu mai sunt discutii. Se supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat in unanimitate – 19 voturi 

pentru. 
La punctul 6 se supune dezbaterii: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea transmiterii in 

folosinta gratuita catre Agentia Nationala pentru Locuinte a unui teren in scopul construirii unor unitati 
locative destinate specialistilor din sanatate.” 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Marinescu Madalin intreaba de ce  s-a scris la art. 1, “ se aproba transmiterea in folosinta 

gratuita, pe termen limitat”. 
Domnul secretar Radu Chirca ii raspunde ca se da pana la terminarea constructie, dupa care ni se 

da inapoi. 
Nu mai sunt intrebari, proiectul este votat cu 17 voturi pentru. La acest punct nu au participat la vot:  

doamna Roventa Ana-Maria, domnul Popescu Viorel. 
Se trece la punctul 7 privind: “PROIECT DE HOTARARE pentru includerea in domeniul public al 

municipiului Curtea de Arges a unui drum de interes local si pentru atribuirea unei denumiri.” 
Domnul primar prezinta documnetele ce insotesc proiectul. 
Domnul Chefani Jean arata  ca a fost facuta o discutie pentru denumirea unui drum “Inginer Ilea”. 
Domnul viceprimar spune ca a fost deja denumit drumul, se cheama “Valea lui Alb”, s-a discutat in 

comisii, nu au fost alte propuneri, denumirea vine de la paraul care trece pe acolo. 
Nu sunt alte discutii, proiectul este aprobat in unanimitate – 19 voturi pentru. 
Punctul 8 supune dezbaterii: “PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea “Strategiei de Dezvoltare 

Locala Durabila a Municipiului Curtea de Arges, Perioada 2014-2020” 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul de hotarare. Precizeaza ca au existat 

dezbateri publice privind subiectul spus dezbaterii iar in sala sunt prezenti reprezentantii firmei de 
consultanta care au elaborat strategia.  

Nu sunt alte discutii, proiectul este aprobat in unanimitate – 19 voturi pentru. 
Se trece la punctul 9 privind: “PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Programului de Lucrari 

al Serviciului Public de Gospodarie Comunala pentru anul 2017. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul de hotarare.  
Domnul Serban Ion spune ca are cateva propuneri. Fiecare strada care se efectueaza in baza 

autorizatiei de construire, va avea si o receptie la terminarea lucrarilor si va trece in domeniul public, 
marindu-se probabil valoarea de inventar. 
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Domnul secretar Radu Chirca arata ca la reparatii, nu se mareste valoarea de inventar.  
Domnul Serban Ion adauga ca se refera la strazile neasfaltate la care se face receptie. Propune ca 

pentru  fiecare strada, sau cand se fac receptiile, sa se vina in consiliul local si sa se aprobe atunci cand se 
trece in domeniul public si se mareste valoarea. Totodata, la viitorul program de lucrari, sa se vina cu raport 
de activitate, iar lucrarile neefectuate sa fie trecute in programul urmator.  

Domnul primar arata ca din lucrarile de anul trecut, doar trei au fost neefectuate deoarece nu a 
permis vremea. 

Domnul Paunescu Ion spune ca doreste un program de lucrari realist, nu doar sa se promita. 
Domnul primar arata ca nu promite nimeni. “Este un program de lucrari, mergem pana acolo unde 

ne incadram si continuam de unde am ramas.”   
Domnul Serban Ion spune ca doreste un raport la acest program de lucrari pentru ca in hotarare 

scrie ca el este conform anexei, anexa care contine enumerarea acestor lucrari iar la sfarsit scrie “prezentul 
program de lucrari va fi adaptat corespunzator in functie de bugetul alocat, ori noi  bugetul alocat il avem.” 

Domnul director Ghita Ioan spune: “daca nu se fac incasari la buget, atunci il adaptam si noi in 
functie de ce incasari sunt.” 

Domnul Serban Ion intreaba: “adica ati stat vreodata si nu ati avut bani de la primarie si ati stat sa nu 
faceti lucrari?”  

Domnul director Ghita Ioan ii raspunde: “E posibil. Da, a fost.” 
Domnul Marinescu Madalin intreaba de ce strazile fara canalizare si apa intra in programul de 

asfaltare. 
Domnul primar ii raspunde ca  acolo unde nu avem perspectiva de a face ceva in 4-5 ani, nu putem 

sa-i tinem pe cetateni inca 20 de ani, numai pe principiul ca nu avem. La momentul actual, se poate interveni 
pe o strada asfaltata. Da exemplul unei strazi din Pitesti, unde s-a schimbat toata magistrala de apa in trei 
luni si nici nu se cunoaste ca s-au facut lucrari in zona aceea. 

Domnul Dabija Bogdan arata ca are sesizari de la cetatenii de pe strada Fantanele, ca nu au lumina 
la ultímele case. Sunt 4 stalpi de iluminat care sunt pe jos si nu au fost montati cand s-au facut lucrarile.  

Domnul viceprimar ii spune ca vor vedea despre ce este vorba, insa discutia nu are legatura cu  
proiectul supus dezbaterii. 

Doamna Radutu Ana spune:  “Strada Fantanele este prinsa in programul de asfaltare dar este prinsa 
si in canalizare. Am inteles ca sunt prinse aici, cele pentru care nu exista solutie de canalizare.” 

Domnul primar arata ca, asa cum a mai precizat, acolo unde nu exista perspectiva de a se introduce 
utilitatile in 3-4 ani, nu putem sa-i mai tinem pe cetateni fara asfalt. 

Domnul viceprimar face o completare in programul spatiilor verzi si doreste sa fie prinsa urmatoarea 
activitate: “intretinerea spatiilor de joaca pentru copii.” 

Domnul Badescu Razvan spune ca nu a vazut in program, decolmatari de rigole si vai. Intreaba cine 
le face. 

Domnul Serban Ion arata ca nu sunt trecute pentru ca nu au licenta. 
Domnul Badescu Razvan spune ca nu trebuie licenta pentru asa ceva. A sunat la alte primarii din 

tara pentru a se informa  si nu se pune problema de licenta. “Noi stam cu vaile asa si nu-si asuma nimeni 
raspunderea? Cele mari  sa se scoata la licitatie, iar pe cele mici sa le faca serviciile.” 

Domnul primar exemplifica cu Valea Iasului, care apartine de Apele Romane dar conform unor 
prevederi, ceea ce este pe teritoriul localitatii este in administrarea noastra,  ca si la drumuri. Acolo se  pune 
problema la modul  “sa ne ajutam.”  

Domnul viceprimar este de parere  ca mai trebuie prins la lucrari diverse, “decolmatare vai, rigole.” 
Domnul Ghita Ioan arata ca faceau decolmatari pana in 2010, cand aveau 150 de salariati. “In primul 

rand legea nu prevede ca noi sa facem decat reparatii si spatii verzi si doi, nu avem personal. Daca o 
prindem, vreau sa se consemneze ca se  prinde degeaba la noi.” 

Domnul primar precizeaza ca i s-a mai dat domnului Nastea un tarif la o activitate. Este de parere ca 
se poate face de asemenea un tarif si ii prindem decolmatarile mari, ca sa poata sa-si ia utilaj si sa le faca. 

Domnul secretar Radu Chirca, il roaga pe domnul Serban Ion sa formuleze ceea ce doreste sa 
adauge in  hotarare, conform propunerii facute. 

Domnul Serban spune: “pe baza autorizatiei de constructie, la finalizarea lucrarilor, fiecare lucrare sa 
fie aprobata in consiliul local.” “Sa stim si noi cat a costat strada si cati bani s-au cheltuit.”  
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Domnul Paunescu Ion, il intreaba pe domnul director, daca se incadreaza cu aceste lucrari in buget, 
daca a facut licitatiile si cat a iesit pretul la pregatirea terenului, scarificat, asternut mixtura asfaltica. 

Domnul director Ghita Ioan ii raspunde ca de aproape douazeci de ani se cam incadreaza, dar mai 
depinde si de vreme. Cat priveste cea de a doua intrebare, spune ca depinde foarte mult de terenul pe care 
urmeaza sa-l pregateasca.  

Domnul Paunescu Ion este de parere ca ar trebui sa se opreasca programul de exemplu la pozitia 
10, pentru a fi siguri ca se vor face toate acele lucrari. 

Domnul primar nu este de acord si afirma: “lasati-ne pe noi ca le vom face pe toate.” 
Domnul Serban Ion spune ca asa este corect, s-au facut cadastre, masuratori si va fi trecut in 

hotarare ca lucrarile  facute pe baza de autorizatie  de constructie, sa se vina cu ele in consiliul local, pentru 
a fi  aprobate. 

Domnul secretar Radu Chirca ii precizeaza ca exista comisie de receptie si ea aproba. Se pot 
prezenta pentru informare, dar nu pentru aprobare.  

Domnul primar arata ca din ceea ce a spus domnul consilier, dansul a inteles ca doreste ca 
procesele verbale de receptie sa fie defalcate pe strazi, sa nu mai fie la pachet si sa fie prezentate in 
consiliul local. 

Domnul Serban Ion adauga: “Si in special cand marim valoare unei strazi.” 
Domnul secretar Radu Chirca spune: “Dar asta nu inseamna ca-l aproba consiliul local.” 
Domnul Serban Ion afirma: “Nu am avut niciodata asa ceva, nu am avut nicio receptie.” 
Domnul secretar Radu Chirca: “Cum nu ati avut, le-ati avut la investitii.” 
Domnul Paunescu Ion stie ca anul trecut, in aceasta perioada, era aproape finalizata procedura de 

licitatie. Ii spune domnului director Ghita Ioan ca anul acesta este mult in urma si intreaba daca le poate 
spune unde mai exact. 

Domnul director ii raspunde: “Dureaza mult, mult si aprobare programului de lucrari.” 
La finalul discutiilor, domnul viceprimar supune la vot propunerea domnului Serban Ion, prin care 

doreste ca procesele verbale defalcate pe lucrari sa fie  prezentate in consiliul local. 
Propunerea obtine 18 voturi pentru si un vot impotriva (domnul Deaconu Marius). 
Se supune la vot proiectul de hotarare cu modificarea aprobata. Este votat in unanimitate – 19 voturi 

pentru. 
La punctul 10 se supune dezbaterii: “PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea transformarii unei 

functii publice vacante la Serviciul Public Comunitar Local de Evidenta a Persoanelor.” 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Paunescu Ion spune ca a mai fost de curand o hotarare identica si intreaba ce se intampla. 
Domnul Savu Dorin, sef birou resurse umane, arata ca posturile vacante pot fi transformate pe nivel 

superior. Daca sunt scoase la concurs pe studii medii, este clar ca persoana care va castiga concursul, va 
avea un salariu destul de mic. 

Domnul Serban Ion se gandea ca aducem personal specializat, dar vede ca aducem debutanti. 
Domnul Savu Dorin raspunde ca functia este de inspector cu studii superioare, dar vechimea in 

munca au solicitat-o destul de mica,  pentru a putea accede si copiii care acum termina studiile.   
Domnul Serban Ion spune ca a vazut in anuntul de la ALOFM ca salariul este confidential, ceea ce i 

se pare o anomalie. 
Domnul Savu Dorin ii raspunde ca nu stie cine a  scris asa, dar salariul nu este confidential. 
Nu mai sunt discutii, proiectul este aprobat in unanimitate – 19 voturi pentru. 
Se trece la punctul 11 privind: “PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numarului maxim de 

posturi din institutiile si autoritatile publice ale municipiului Curtea de Arges care se finanteaza din fonduri 
publice.” 

Sunt prezentate documentele. Nu sunt discutii. Proiectul este aprobat in unanimitate - 19 voturi 
pentru. 

DIVERSE 
Domnul primar arata ca circula cateva planse cu imagini reprezentand amenajarea zonei Vidraru-

Capra Neagra, amenajare ce nu reprezinta cine stie ce costuri si este destul de interesanta. 
Domnul Mitrofan Cristian intraba al cui este spatiul acela. 
Domnul primar raspunde ca spatiul este la nostru,  Vidraru are pana la limita primei jardiniere. 

“Uitandu-ne spre Capra, pana la nivelul primului rand de jardiniere.”  
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Domnul Marinescu Madalin intreaba: “nu facem parcare acolo?”  
Domnul primar ii raspunde ca se va face o parte de spatiu verde si o parte de parcare, in care vor 

intra aproximativ 15-16 masini.  
Domnul primar doreste un acord de principiu din partea domnilor consilieri privind un schimb de 

terenuri, mai precis terenul de aproximativ 430 mp situat intre  cele doua constructii  de pe strada 1 
Decembrie 1918, cu un teren de pe V. Doamnei, de sub constructie. Acest schimb il vede ca o intrare spre 
zona in care va fi bazinul, unde este si Sala  de Sport a Municipiului si s-ar evita si construirea intre cele 
doua cladiri. Se va incerca si desfiintarea gardului de la stadion, a acelei movile de pamant si se vor pune 
niste aparate pentru miscare, ca cele de la Pitesti. 

Domnul Serban Ion, referindu-se la faptul ca pe acel teren este o conducta de gaze, spune: “Nu stiti 
ce inseamna sa ingropati acea conducta.” 

Domnul primar arata ca o astfel de conducta a fost ingropata anul trecut de domnul Minciuna. Nu 
sunt costuri mari. Daca dansii isi dau acordul, va continua demersurile. De asemenea precizeaza ca s-a 
incheiat negocierea cu posesorii terenului de langa cimitir. Va veni cu propunerea in consiliu spre aprobare si 
se va face rectificare pentru acea suma la Fondul de mediu si pentru cea de la cimitir. La finalul discutiei, 
domnul primar doreste acordul pentru schimbul de terenuri pe care l-a mentionat, acord ce este dat de catre 
toti consilierii. 

Domnul Dabija Bogdan doreste sa stie cand incepe constructia bazinului de inot si isi exprima 
dorinta ca  licitatia sa se desfasoare asa incat, constructia sa inceapa anul acesta.  

Domnul primar il roaga sa aiba rabdare si ii spune ca nimeni nu stie cat dureaza o licitatie. 
Domnul Dabija Bogdan mai intreaba daca bazinele de apa, pot fi puse in functiune. 
Domnul primar il roaga de asemenea, sa aiba rabdare. 
Domnul Paunescu Ion spune ca toti consilierii au primit in dosar rezultatul auditul care tocmai s-a 

incheiat la Aquaterm. Deoarece,  conform legii, rezultatul auditului trebuie sa ajunga si la Curtea de Conturi, 
propune convocarea Adunarii Generale a Actionarilor pentru miercuri 3 mai, deoarece se impun unele 
decizii.  

Domnul Serban Ion doreste sa o felicite public pe doamna auditor Olteanu Daniela pentru modul in 
care si-a facut treaba, dorind totodata sa se faca audit peste tot pe unde sunt chetuiti bani publici, iar 
rezultatul sa le  fie adus la cunostinta. 

Domnul primar ii raspunde ca sunt facute peste tot, sunt toate cu conformitati si cu masuri. 
Domnul Mitrofan Cristian, ii spune domnului Serban Ion, ca rezultatul auditului se aduce spre stiinta 

primarului. 
Domnul Serban Ion il intreaba: “Atunci asta de ce l-ati adus?” 
Domnul Mitrofan Cristian ii raspunde: “Pentru ca am dorit noi sa discutam si suntem  actionarii.” 
Deoarece nu  au mai fost discutii, domnul viceprimar a declarat sedinta inchisa.  

 
 

 
     Presedinte de sedinta                                                        Secretar Municipiu   

                  JUBLEANU GABRIEL                   CHIRCA RADU 
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